

# 每日活動快報

## 2026 TISF DAILY NEWS



2/3

星期二  
Tuesday

### 本日亮點活動 Highlights of the day

- 10:00~12:00 1F  
開幕典禮及大師講座  
Opening Ceremony
- 12:00~16:00 B1、3F  
師生交流會及工作坊  
Student and Supervisor Workshop
- 16:00  
公布安全審查結果  
Announce for D&S Review

2/4

星期三  
Wednesday

### 明日活動預告 Tomorrow's notice

- 09:00~12:30 B1  
First Stage of Judging Interviews
- 13:25~18:35 B1  
第一階段評審
- 13:00~17:00  
Science Tour for International participants

### 國際科展報到

#### Projects setting up

2026年臺灣國際科學展覽會國內外作品於去年12月參加初審，共有500多位學生，347件作品報名，最後甄選並進入複審學生為306位，170件作品，將與來自31個參展國家或地區87位學生61件優勝作品進入決賽評審。本次競賽合計國內外師生約計32國667位師生，231件優勝作品進入決賽。

The TISF is a science research competition for high school students from grades nine through twelve. With the mission of identifying and nurturing talented young scientists, TISF 2026 brings together 667 domestic and overseas participants and 231 projects from 32 nations/regions to compete for awards. The National Taiwan Science Education Center (NTSEC) is very proud to organize such a prestigious event. Held from February 2 to 7, 2026, participating students are divided into domestic and international groups.



### 歡迎晚宴 Welcome Party



敦化國小國樂演出，以傳統樂器演奏多元曲目，  
精彩詮釋傳統音樂的獨特韻味與豐富面貌；  
Chinese Orchestra - Dunhua Elementary School

透過交換徽章活動，展現各國之間文化交流與友誼，營造多元共融的國際互動氛圍。  
Through pin exchange activities, cultural exchange and friendship among countries are showcased, fostering a diverse and inclusive atmosphere of international interaction.



2026TISF  
官網  
Website

